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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan látja a szivattyús-energiatározós erőmű 
létesítésének esélyeit?" 

Tisztelt Miniszter úr!

 

Hazánk energiaellátása kapcsán időről-időre valóban felmerül a  szivattyús-energiatározós erőmű
létesítésének ötlete.  Szakemberek szerint ugyanis a szivattyús energiatározó megépülése a teljes
magyar energiaipar hatékonyságát és hatásfokát növelné, csökkentené viszont az elvesző energia
mennyiséget.

Az Országgyűlés Gazdasági Bizottságának 2022. november 24-i ülésén említést tett arról, hogy bár
korábban  számos  terv  is  született,  Magyarországon  mégsem valósult  meg  soha  vízcsúcserőmű
kivitelezése. Joggal vetődik fel tehát a kérdés, hogy elérkezettnek látja-e az időt egy ilyen beruházás
megkezdésére.

A fentiekre tekintettel kérdezem tehát tisztelt Miniszter urat:

1. Hogyan látja a szivattyús-energiatározós erőmű létesítésének esélyeit?

2. Milyen irányú tervei vannak a hazai vízenergia hasznosítására?


